
 Algemene ledenvergadering D66 Drenthe 20 11 2023, De Schulp Assen 

 

Aanwezigen: Gijsbert Six, Johannes Prakken, Frank van Niejenhuis, Jan Willem Brinkhorst, Gonnie 
Niemeijer, Bouchra Zouine, Henk Pragt, Anry Kleine Deters, Dennis Klingenberg, Rien Kolkman, Jeroen 
Koppelaar, Karin Zwiers, Bob Wevers, Ireen van der Knoop, JC Hellendoorn, ChrisQna Stradmeijer, Bert 
Kerkhof, Albert Haar, H.J. Knegt, Hulya Kat 

Afwezig met kennisgeving: Simon Wisselink, Karel Eggen, Luuk Klein, Berthilde Bouman 

 

1. Opening Bob Bergsma met speciale verwelkoming van Kamerlid Hulya Kat 
2. Hulya heeft vanmiddag een werkbezoek gehad met de Statenfractie. Ze meldt vereerd 

te zijn om hier te zijn. 
Ze presenteert een Powerpoint presentatie aan de aanwezigen die gaat over 
“Bestaanszekerheid, Werk dat Loont, Meedoen in de samenleving. 

3.  Het concept-verslag van de vorige Algemene Ledenvergadering wordt ongewijzigd 
vastgesteld. 

4. Het regiobestuur meldt dat we landelijke prominenten hebben gemist bij de 
campagne voor de Tweede Kamerverkiezingen.  
We willen de afspraak maken dat we activiteiten moeten maken en prominenten 
moeten uitnodigen.   
Jan Willem Brinkhorst, speciaal commissie lid, vertelt nieuws en actualiteit uit de 
Statenfractie. Frank van Niejenhuis is toegetreden ter ondersteuning van de 
Statenfractie. 

5. Dan de begroting 2024: Johannes ligt dit op het scherm toe. Johannes (ondersteunt 
ad interim penningmeester Karin Zwiers) meldt onder andere dat het ledenaantal is 
afgenomen en dat dit invloed heeft op de landelijke bijdrage. De aanwezigen gaan 
akkoord met de begroting. 

PAUZE 

6. Er komt op het scherm voor de aanwezigen een presentatie van de 
evaluatiecommissie over PS2023. Dit wordt toegelicht door technisch voorzitter 
Gonnie Niemeijer, bij afwezigheid van het andere evaluatiecommissielid Carmen 
Hoogeveen. De bedoeling was om 3 leden van de commissie te krijgen ,maar 1 lid 
trok zich al snel terug. 
Gonnie licht de evaluatie toe met de feedback van de enquete die onder leden 
gedaan is. 
Gijsbert Six concludeert aan het eind van de uitleg van Gonnie dat de tevredenheid 
matig was aan de feedback te zien. 
Rien Kolkman vraagt of er vervolgonderzoek komt? 
Gonnie antwoord dat Carmen Hoogeveen en zij bereid zijn om uitleg te geven. 



7. Bob Bergsma legt uit dat het Regiobestuur op een speciale teamdag heeft zitten 
brainstormen op een procesvoorstel voor de nabije toekomst voor de regio Drenthe. 
We gaan vervolgens de gezamenlijkheid opzoeken en het gesprek aan met de 
afdelingsvoorzitters. Centraal de vraag: ”Wat beweegt leden?” 
Er komen thema’s werkgroepen Drenthe-breed, het wordt tijd voor een Regio 
congres met de 3 Noordelijke provincies. Want overal heb je dezelfde problematiek. 
En dit is ook landelijk bekend. 
Maar de vraag wordt aan de aanwezigen ,en aan jullie nu als lezend lid, gesteld dat 
als je ideeën hebt, je vooral wil komen! 

Johannes Prakken wil nog even wat zeggen. Het Regiobestuur heeft buddies       
aangewezen voor iedere afdeling door bestuursleden aan te wijzen die actief contact 
onderhouden met die afdelingen. Hij vindt dat dit nu al te merken is als afdeling 
(Johannes is bestuurslid D66 Zuidwest-Drenthe), doordat de lijnen met het 
Regiobestuur korter zijn. 

8. Rondvraag: – 
9. Sluiting voorzitter Bob Bergsma   

 
 


